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A D V E N T 
 

Advent a karácsonyt megelőző várakozás ideje, mely nem csupán időszak, hanem lelki felkészülés a Megváltó 
születésére, melyet a gyertyák fénye vezet végig, hitet, reményt, örömöt és szeretetet hirdetve. Teleülésünkön az 
elmúlt évek hagyomá-
nyaihoz hasonlóan 
vasárnapról vasárnap-
ra közösen hangolód-
tunk az ünnepekre. 
Advent első vasárnap-
ján az általános iskolá-
sok műsorát láthattuk 
a templom előtti téren. 
A második vasárnap 
az óvodások karácso-
nyi műsorát láthattuk, 
ahol lovas Mikulások 
és krampuszok szalon-
cukrot osztogattak a 
gyerekeknek. 
Advent harmadik va-
sárnapján a Nyugdíjas 
Klub tagjai versekkel, 
dalokkal tették meg-
hitté a várakozást. 
Műsorukban helyi 
fiatalok is szerepeltek: 
Kurucz Kornél és 
Molnár Alex harmoni-
kajátékkal varázsolták 
el a közönséget. A 
negyedik vasárnapon 
Kaszányiné Ruppert 
Tímea polgármester 
köszöntötte a település 
lakóit, majd az ünnepi 
köszöntő után az Örö-
mének csoport és a 
Dalárda ünnepi össze-
állítását hallhatták az 
érdeklődők a Szent Anna templomban.  
„Az adventi gyertyák és a Betlehemi Láng fénye legyen útmutató, hogy jobbá váljunk önmagunk és egymás szá-
mára, mert ahogyan a gyertya lángja elűzi a sötétséget, úgy a szeretet képes megváltoztatni a világot” – zárta 
ünnepi gondolatait a polgármester asszony. A műsor végén a Betlehemi békeláng ünnepélyes átadása követke-
zett. 
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 ÖNKORMÁNYZATI HÍRADÓ 

2024. december 11-én került sor az ezévi közmeg-
hallgatásra majd azt követően a Képviselő testület 
ülésére, ezúttal rendhagyó módon a Művelődési Ház 
földszinti nagytermében. 
A közmeghallgatáson a polgármester prezentációs 
jelleggel vette sorba a 2024. év legfontosabb esemé-
nyeit és történéseit. Szó esett arról, hogy az év során 
összesen 14 képviselő testületi ülésre, 2 lakossági 
fórumra került sor a tájékoztató napjáig. Szemléltette 
az önkormányzati költségvetés tételeinek nagyság-
rendjeit és kitért annak felhasználására is, valamint 
az intézmények és egyészségügyi szolgáltatók mun-
kájának és a beruhások alakulásának bemutatására is 
sor került. A megjelentek első kézből tájékozódhat-
tak településünk  jövőbeli terveiről is. 
A közmeghallgatást követően a testületi ülés megtar-
tására került sor, amelynek első napirendjében tájé-
koztatást hallhattak a képviselők a legutóbbi ülés óta 
végzett munkákról és a lejárt határidejű határozatok 
teljesítéséről. Ezt követően a jegyző vette át a szót, 
aki szintén tájékoztató jelleggel jelezte, hogy valam-
ennyi megválasztott képviselő és külső bizottsági tag 
határidőben teljesítette vagyonnyilatkozat tételi köte-
lezettségét és szerepel a NAV köztartozásmentes 
adózói adatbázisában-vagyis a teljes jogkörű képvi-
seleti munkának semmilyen törvényes akadálya nem 
merült fel irányukban. Jóváhagyásra került a 2025. 
évi munkaterv az előre tervezhető napirendeknek az 
év hónapjaira történő beosztásával, majd ismételten 
módosításra került a helyi szociális rendelet. A leg-
utóbbi ülésen a beérkezett ajánlatok közül nem a je-
lenleg a szociális étkeztetési szolgáltatást nyújtó 
szolgáltató ajánlatát találta legkedvezőbbnek a gré-
mium-ez a szolgáltató azonban nevesítve volt a helyi 
szabályozásban, ennek korrekciója történt a módosí-
tással. Ezután a 2025. évi köztisztviselői illetmény-
alapot és keresetkiegészítést jóváhagyására került 

sor , majd a testület elfogadta a reptér kaszálási, 
rendbentartási feladatainak ellátására beérkezett – a 
korábbinál magasabb összegű- megajánlott bérleti 
díjat. A következő napirend keretében ingatlanvásár-
lásról döntöttek a képviselők az iparterületi út térké-
pészeti viszonyainak rendezhetősége érdekében, ez 
egyben alapfeltétel is az út felújításra készülő pályá-
zat benyújthatóságához.  Érkeztek a külterületi utak 
felújításával kapcsolatos pályázat lebonyolításával 
kapcsolatban projektmenedzseri ajánlatok, ezek átte-
kintése után a képviselők az orvosi rendelő felső 
szintjének bérbeadásával kapcsolatos kérelmet is 
megvitatták. Az ülés 10. napirendi pontjában a pol-
gármester és alpolgármester illetményének ismételt 
megállapítására került sor. Az önkormányzati tör-
vény november végén az Országgyűlés által jóváha-
gyott módosítása tette szükségessé a megváltozott 
szabályok szerinti polgármesteri illetmény képvise-
lők általi megállapítását, bár annak mértékét törvény 
írja elő, amelytől eltérni nem lehet. Az alpolgármes-
teri tiszteletdíj felülvizsgálata során a képviselők azt 
a döntést hozták egyhangúlag, hogy az októberben 
megállapított mértéken nem változtatnak, mivel az 
megfelel az időközben megváltozott jogszabályi elő-
írásoknak továbbra is. Az óvoda és bölcsőde vezető-
jének lemondása miatt kiírt pályázatra beérkezett 
anyagot bírálta el a következő napirend keretében a 
Képviselő-testület és támogatva azt, 2025. január 1-
től 5 éves határozott időre az intézmény vezetésével 
megbízta Zách Gizellát, a jelenlegi helyettes vezetőt. 
A Magyar Közút Nonprofit Zrt. kérésének megfele-
lően jóváhagyásra került egy területmegosztás és a 
nyílt ülés zárásként a lemondott külsős pénzügyi bi-
zottsági tag helye is betöltésre került Dr. Blaschek 
Orsolya volt képviselő és bizottsági elnök személyé-
vel. A zárt ülésen a képviselők a Bursa Hungarica 
felsőoktatási önkormányzati ösztöndíjpályázatra be-
érkezett kérelmekről döntöttek.  

Karácsony a Nyugdíjas Klubban 

December 16-án este a Művelődési házban tartotta karácsonyi ünnepségét a Nyugdí-

jas Klub. Már délelőtt lázas készülődés, díszítés vette kezdetét és sikerült igazi kará-

csonyi hangulatot teremteni a klubteremben.  

A hagyományos „Chriskindl” játékkal kezdődött a meghitt este, majd Handlné Klári 

a Nyugdíjas Klub vezetője köszöntötte a megjelenteket. Az ünnepi köszöntő után a 

klub tagjai versekkel, karácsonyi énekekkel 

és tánccal varázsolták el társaikat és a meghí-

vott vendégeket.  

Az ünnepi műsort követően finom vacsorát 

szolgáltak fel a klub tagjai, majd forralt bor, 

tea és sütemény mellett folytatódtak a vidám 

hangulatú baráti beszélgetések. 
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Falukarácsony 
 

Ismét karácsonyi hangulatot varázsoltak az 

iskola tanulói és pedagógusai a tornaterem-

be. A hagyományoknak megfelelően dec-

ember utolsó tanítási napjának délutánján 

tartottuk a karácsonyi műsort, ahol a tanulók 

nemcsak a gyerekeket, szülőket, hanem a 

falu lakóit is megörvendeztették. Az igazga-

tói köszöntő fő gondolatai a következő idé-

zetekben foglalhatók össze:  

„A szeretet nem az ajándékokban, nem a 

kimondott szavakban van, hanem a szemek 

fényében, a száj mosolyában és a kéz érinté-

sében.”.  

„ Csak annyit látsz, csak annyit érzel, hogy 

csodálatosan szép. És megállsz. És abban a 

pillanatban megnyílik a szíved és az angya-

lok észrevétlenül melléd lépnek, egyenként, 

lábujjhegyen és belerakják kincseiket a szí-

vedbe. A legnagyobb kincseket, amiket ember számára megteremtett az Isten. A jóságot, a szeretetet és a bé-

kességet.” (Wass Albert)  

Az ünnepi gondolatok után a jókívánságok megfogalmazása következett, majd kezdetét vette a műsor, melyet 

ebben az évben Torma Ferencné, Gyöngyi néni szerkesztett. A 6. osztályos tanulók prózával, verssel idézték fel 

Jézus születését. Az iskola énekkara, valamint az Örömének csoport dalokkal, az 1-2. és a 3-4. osztályos nép-

táncosok táncokkal, a 8. osztályosok csengettyűjátékkal, 7-8. osztályos lányok balettszámmal színesítették a 

műsort. A 7-8. osztályosok, továbbvíve elődeink hagyományait, előadták a kecskédi hagyományos 

„Christkindl”-játékot, melyet Tomayer Judit tanárnő tanított be. 

Mielőtt a tanulók megkapták volna az önkormányzat ajándékait és a falu SZERETET ASZTALÁ-nál mindany-

nyian megkóstoltuk volna a finom süteményeket, valamint a forraltbort és a teát, melyet Baranya István térítés-

mentesen ajánlott fel- a műsor zárásaként közösen elénekeltük a Csendes éjt. Harmonikán kísért volt tanítvá-

nyunk, Molnár Alex. 

Köszönet mindazoknak, akik a rendezvény megvalósításában bármilyen formában segítségünkre voltak, peda-

gógusoknak, szülőknek, nyugdíjasoknak, lakosoknak! 

         Orlovitsné Handl Edina 

Elkészült a kerékpártároló 
 
Kissé megkésve, de annál nagyobb örömmel adunk hírt az iskola előtti 
kerékpártároló átadásáról. A kerékpárok tárolása évek óta problémát 
jelentett iskolánk előtt. Szerencsére egyre több gyerek jár iskolába bi-
ciklivel, ezért a tároló mindig tele volt, sokszor hegyén hátán álltak a 
biciklik, rollerek egy olyan területen, ahol a talaj nagyon egyenetlen. 
A tavalyi tanévben megrendezett jótékonysági retró buli bevételét hasz-
náltuk fel a kialakítására, melynek bevétele 1 075 000 Ft volt. Ebből a 
kerékpártároló anyagköltségeire kicsivel több mint 700 000 Ft-ot köl-
töttünk el.  
A munkálatok teljes egészében szülői segítséggel valósultak meg.  
Köszönet Tromposch Csabának a szakmai irányításért, Wittmann Zoltánnak és Neckernusz Dávidnak a föld-
munkáért, Neckernusz Eriknek a térkőlerakás irányításáért és minden szülőnek, tanulónak, volt tanítványnak, 
akit időt szántak a megvalósításra: Lukács Péter, Miló András, Rácz Attila, Sramek László, Végh Géza, Nec-
kernusz Bálint, Tromposch Zalán, Czeiner Berci, Donkó János, Karácsonyi Norbert, Topos Tamás, Encz Ró-
bert, Köcse Ramóna. 
A fennmaradó összeget a másik oldal rendezésére fogjuk felhasználni kora tavasszal. 

 
Orlovitsné Handl Edina 

igazgató 
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Advent ünneplése az Óvoda közben 

Már második alkalommal került sor az Óvoda köz-
ben az Adventi időszakban, hogy a szervezők 
meghívják az utca lakóit egy közös ünneplésre, 
beszélgetésre. 2024.12.07-én szombaton 16 órára 
szólt a meghívó. A szervezők már az esemény nap-
ján, szombaton reggel 9 órakor összejöttek, felállí-
tottak egy 5x10 m-es sátrat, amelyet Karácsonyi 
Norbert családja biztosított erre az alkalomra. A 
helyszínre szállították a Horgász Egyesülettől, va-
lamint az önkormányzattól kölcsönkért sörgarnitú-
rákat és feldíszítésre került az ilyenkor elhagyha-
tatlan karácsonyfa. Természetesen a forralt bor is 
elkészült a vendégek érkezéséig. 
Egy nagy kerékfelniben meggyújtásra került a Rá-
duly István által biztosított kuglifa, amely szintén a 
hangulat fokozását biztosította a délután és az este 
folyamán.  A program szerint 16 órakor érkezett a Mikulás.  
A jelenlévő és előre bejelentkezett gyerekeket sorra név szerint szólította magához, akik nagy örömmel vették át 
tőle az ajándékcsomagot. Az ajándékosztás után mindenki az 50 literes üstben már elkészült babgulyásért állha-
tott sorba, majd fogyaszthatta el az ízletes vacsorát, melyet Gulyás József készített. Az utcában lakók, valamint 
néhány nem az utcában lakó rokon, hozzátartozó is eljött, hogy részt vegyen az ünnepségen.  
Minden család hozott magával valami édességet, süteményt, innivalót. Az este folyamán karácsonyi dalok, zene 
mellett folytatódtak a baráti beszélgetések egészen 22 óráig. 
              

             Hartman József 

Karácsony az óvodában 

2024. december 17-én reggel narancs és fahéj illat lengte be az egész 
óvodát, minden gyermek felvette a legszebb ünnepi ruháját és izgatot-
tan várta a karácsonyi ünnepséget. 
A reggelit a szokásokhoz híven mindenki a saját csoportjában fo-
gyasztotta el. A karácsonyi műsor, mint minden évben a süni csoport-
szobában tartottuk. Az angyalkák előző nap délután meghozták az 
óvoda karácsonyfáját, amin szebbnél szebb díszek voltak. 
Az ünnepség fél 10-kor kezdődött, amelyre meghívást kaptak a ko-
rábbi nyugdíjba vonult óvodai dolgozók, a Polgármesterasszony, a 
Jegyző úr, a Művelődési ház vezetője és az SZMK tagjai. 
A műsort az óvoda vezetője, Geiszt Márta nyitotta meg egy köszöntő 
beszéddel, majd a hagyományokhoz hűen az iskolából jöttek gyerme-
kek Chriskindl műsorral, ezután pedig az óvodapedagógusok és a kis-
gyermeknevelők közös éneke volt hallható. 
A gyermekek műsorát a Maci csoport nyitotta meg. A nagycsoportos gyermekek 
magyar és német dalokkal és versekkel nyűgözték le a közönséget. Az előadást 
egy gyönyörű tánccal fejezték be, amin szem nem maradt szárazon. A nagyok után 
következtek a Pillangó csoportosok. A kiscsoportosok magyar mondókák mellett 
német műsorral is készültek, amit nagyon aranyosan elő is adtak. Bár az elején 
meg voltak szeppenve a közönség láttán, de a végére igazán feloldódtak. 
A műsort a Süni csoport, vagyis a középső csoport zárta egy hagyományos betle-
hemi színjátékkal, amelybe magyar és német verseket és dalokat is beleszőttek.  
A karácsonyi műsort a felnőttek közös koccintással zárták, a gyermekeket pedig 
mézes-fahéjas keksszel kínáltuk.  
Ezután minden csoport visszatért a saját termébe, ahol már várták őket a szebbnél 
szebb ajándékok. A gyermekek nagyon örültek az új játékoknak. A délelőtt hátra-
levő része az új játékokkal, ünnepi hangulatban telt. 

 
Tóth Gabriella 

óvodapedagógus 
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Tisztelt Kecskédi lakosok! 

2025-ben az önkormányzat kiemelt figyelmet kíván fordítani településünk közlekedésbiztonságának javítására, de 

emellett a településkép rendezettségének biztosítása is prioritást élvező célkitűzés marad.  

Az elmúlt években a magyarországi gépjárműpark óriási mennyiségi ugráson esett át, ami helyben is érzékelhető. 

A korábbi jellemzően 1 helyett ma már az egy házban lakó családok tulajdonában szinte minden kecskédi ingatla-

non is ennél több, nem ritkán 3-4 db is előfordul. Sajnos szokássá vált, hogy a járműveket a tulajdonosok a közterü-

leten tartják annak ellenére, hogy a nagy többségnek lehetősége lenne a saját területén tárolni, parkoltatni azokat. 

Nagyon sok családi ház előtt van engedéllyel vagy engedély nélkül kiépített, burkolattal ellátott bejáró, parkoló a 

közterületen- és a leburkolt közterület, ettől ez még nem veszíti el közterület jellegét. A házak előtti, településképi 

szempontból sokszor összevisszaságnak nevezhető parkolásnál fajsúlyosabb probléma a balesetveszélyességet is 

magában rejtő, közúton történő tartós megállás. Akadnak olyanok is, akik ugyan nem az úttesten parkolnak, de 

olyan közel állnak meg az úttest szélétől, hogy az arra haladó autóbuszok és a nagyobb járművek a megfelelő oldal-

távolság betartása érdekében kénytelenek a méretük okán átlépni a felezővonalat. Ez elsősorban akkor jelent ki-

mondottan balesetveszélyt, ha szemből is egy hasonlóan nagy méretű gépjármű közeledik. Az említett probléma 

elsősorban a Vasút utcára jellemző, de a nem állami, hanem önkormányzati utakon is vannak olyan parkoló gépjár-

művek, amelyek, ha nem is az úttesten állnak, de valamelyik részük kilóg oda. Előfordulnak olyan tartósan közterü-

leten parkoló/tárolt járművek is, amelyek nem rendelkeznek érvényes hatósági jelzésekkel, ezek összeírása hamaro-

san megtörténik és megtesszük a megfelelő intézkedéseket a végleges forgalomból történő kivonásukra, elszállítá-

sukra. A Fő utcai rendszeres sebességmérések a rendőrség által kiterjesztésre kerülnek a Vasút utcára is- egyre gya-

koribb a lakott területen megengedett 50 km/h-ás sebességhatárt érzetre akár megduplázva közlekedők száma azon 

az úton, annak leromlott állapota és az ott található iskola ellenére.  

A gyalogos és kerékpáros forgalom szempontjából is szeretnénk figyelemfelhívással élni a közterületek vonatkozá-

sában. Számos helyen előfordul, hogy a közterületre kiültetett fák lomboronája a járdán való gyalogos közlekedést 

vagy a kerékpárút mellett a kerékpárral közlekedők szabályos haladását akadályozza. Közeleg a tavaszi metszés 

ideje, arra szeretnénk kérni az érintett háztulajdonosokat, hogy magasságban 2,5 méternél lejjebb ne lógjon be a fák 

lombja a járdákra vagy a kerékpárútra. Úttest esetén a KRESZ által előírt 4 m magasságot kell betartani és oldal 

irányban lehetőség szerint még az úttest széléig se nyúljon a fák lombkoronája. 

Kedves érintettek, kérjük felhívásunk alapján szíveskedjenek eljárni. Segítsük elő a biztonságos közlekedést a tele-
pülésünkön közlekedő valamennyi résztvevő számára. 

          Kecskéd Község Önkormányzata 

 

Sok szeretettel köszöntjük: 

Wéber Ádám és Wéber-Horváth Bettina 

kislányát Hannát, 

Stoffer Dávid és Stoffer-Beutl Barbara 

kisfiát Bendét, 

Varga Sándor és Varga-Kőrösi Virág  

kisfiát Balázst. 

 

Hosszú, boldog életet kívánunk! 

Megérkeztünk 
B O R V E R S E N Y 

A Kecskédi Bortermelők és  

Borkedvelők Baráti társasága  

2025. február 8-án borversenyt  

rendez a Művelődési házban. 

 
Nevezési feltételek:  
Fajtánként 3db 7dl-es üvegben felcímkézve: 

név, bor fajtája, évjárata 

Nevezési határidő: 2025.02.06. 17 óráig 

A versenyt követően beszélgetéssel  

egybekötött vacsora kerül megrendezésre. 

 

Jelentkezés és további információ a  

06/30/ 937-5131-es telefonszámon. 
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Kecskédi Új Tükör - Közéleti havilap - Laptulajdonos: Kecskéd Község Önkormányzata  
Szerkesztette: Jakobi Marianna Kiadó: Kaszányiné Ruppert Tímea polgármester  

A szerkesztőség fenntartja magának a jogot, hogy az olvasói leveleket, reflexiókat rövidített formában,  
szerkesztve közölje, ezek az írások nem minden esetben tükrözik a szerkesztőség véleményét.  

A hirdetések tartalmáért a szerkesztőség felelősséget nem vállal. Anyagokat nem őrzünk meg és nem küldünk vissza. 

Tisztelt Szurkolók! 
 
Az alábbi sorokban 3 korosztályunk edzői értékelését olvashatják. 
 
Az U19-es csapatunkról Pap Norbert edzőnk értékelését olvashatják. 
 
„Hullámvasút, hit és küzdés. Ezzel a három szóval lehetne a legjobban jellemezni az őszi szezont. A fel-
készülési időszakban két edzőmérkőzést játszottunk, amelynek a célja az volt, hogy megismerjem a csa-
pat erősségeit és gyengeségeit. Azt gondoltam, hogy hellyel-közzel sikerült is, de az első bajnoki mérkő-
zésünk az addig kevésbé látott problémáinkat is felszínre hozta. Nagyon mélyre kerültünk, hiszen 3 vere-
séggel indítottuk az őszt és ez egy csapatnak sem tesz jót. Viszont a srácok a vereségek ellenére is moti-
váltak voltak, bíztak a jobb folytatásban. Egy szomszédvári rangadón és az addigi listavezető ellen is 
győztesen hagytuk el a játékteret, majd egy vereséget és egy győzelmet követően újabb kemény pofonok-
ba szaladtunk bele. Azt gondolom, hogy a hazai sváb rangadó második félideje volt az a pont, ahol a fiúk 
megértették, hogy hit nélkül nincs előrelépés. Amíg nem hisznek magukban, addig nem is lesz eredmé-
nye. Ez párosult a küzdéssel és bizonyították a fiúk, hogy bárki ellen képesek győzni. Az utolsó két mér-
kőzésen sokkal jobb játékkal, hittel és küzdeni akarással győztesen hagytuk el a pályát, így összességében 
felemás teljesítménnyel 5 győzelemmel és 6 vereséggel térünk a téli pihenőre. A jobb tavaszi teljesít-
ményhez sokat kell fejlődnünk. Főként a labdakihozatalban és a labdabirtoklásban. Ezt a két dolgot ha 
jobban tudjuk koordinálni, akkor az ellenfelekre nagyobb nyomást tudunk helyezni, és több lehetőség 
nyílik a számunkra a gólszerzésre. Összességében le a kalappal a srácok előtt. Jó csapategység uralkodik, 
ami rettentő fontos egy-egy mérkőzésen. Így lehet és kell egymásért, a klubért küzdeni. Ezen az úton me-
gyünk tovább.” 
 
 
Tomayer Róbert edző értékelése az U13-as csapatokról: 
 
„A nyáron néhány játékosunk magasabb osztályú csapathoz igazolt, ennek ellenére, bízva a fiatalokban 
úgy döntöttünk, hogy ismét két csapattal vágunk neki a bajnoki küzdelemnek. A tavalyi recept alapján 
igyekeztünk vegyíteni az idősebb, fiatalabb és lány játékosainkat annak érdekében, hogy a tisztes helytál-
lás mellett mindenki megfelelően tudjon fejlődni. Mindkét csapatunk 6 győzelmet és 2 vereséget köny-
velhetett el, ami bíztató a jövőre nézve. A komáromi csapat tudta csak mind a két csapatunkat kiegyenlí-
tett meccsen 1-1 góllal legyőzni. Pozitív volt az idősebb játékosok hozzáállása az újonnan felkerült fiata-
labb játékosok felé, emellett nagy dicséretet érdemelnek a kisebb gyerekek, hiszen nagy odaadással, jó 
játékkal vették fel a versenyt a 2 korosztállyal idősebb ellenfelek ellen. Ez mindenképpen a klubon belüli 
szisztematikus építkezésnek és az elmúlt időkben elvégzett munkának volt köszönhető. Több 2014-ben 
született tehetségünk mutatkozott be sikeresen az u14-es bajnokságban és a 3 évvel idősebbek ellen sem 
vallottak szégyent. December 8-án u13 Futsal-tornát rendeztek, amin meggyőző játékkal sikerült 3 győ-
zelmet aratnunk Tata, Tatabánya és a Tatabányai erőmű csapatai ellen. Folytatás 15-én vasárnap. Szeret-
ném mind a játékosoknak, mind a felkészítő edzőkollégáknak megköszönni a munkájukat, ami az őszi 
szezon sikereit megalapozta.” 
 
 
Felnőtt csapatunk őszi teljesítményét Selymes Attila edző értékeli: 

„A 2024-2025-ös bajnokság új edzőkkel és új játékosokkal indult. Több rutinos játékos eligazolt, vagy abba-
hagyta a játékot. Helyüket az ifjúsági csapatból felkerült játékosokkal és néhány újonnan igazolt fiatallal tud-
tuk pótolni. Ez a bajnokság a csapatépítésről és a türelemről szólt és szól. A játékosok edzéslátogatottsága és a 
mérkőzésekhez való hozzáállása jó volt. Volt pár olyan mérkőzésünk, amely bizakodásra ad okot és erre épít-
hetjük további szakmai munkánkat. Ez a továbbiakban alapot adhat az eredményesebb tavaszi szereplésünk-
höz. Célunk fiatal csapatunkat egyben tartani és megerősíteni egy-két rutinos játékossal kiegészülve. Köszön-
jük a szurkolóink támogatását!  

Hajrá Kecskéd!” 


